



REFERAT

Bestyrelsesmøde den 20. Juni 2022
kl. 17:30 i klubben

Tilstede: AD, AF, MO, SH, AB, SS

Fraværende/afbud: LK, MD,

- 1) Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.
- 2) Treasurer – what to do? – AHD / AF. Stine Van Steenwinckel har sagt måske ja til at tage opgaven. AF tager kontakt til Stine og informerer yderligere om opgaven samt opbakningen fra bestyrelsen ved budgetlægning m.m.
(Der søges afholdt møde med Stine asap – fysisk eller på Teams.) Bestyrelsen søger en formelt valgt Treasurer så adgang til netbanken m.m. kan etableres.
AD er ved at få nye koder til economic.
Vi skal have oprettet 2-faktor godkendelse på Netbank.
- 3) Gennemgang af ansvarsområder og info fra hver især med status pt
 - a. Velkommen til Michael Olsen – MO er i gang med en strategi om vores webside.
 - b. Membership – AF: 515 medlemmer d.d.
 - c. Økonomi, herunder bankstatus, etc. – AHD: ingen adgang til banken, nøgle til bankboks er endnu ikke fundet hos tidl. Treassurer.
 - d. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD (ikke til stede)
 - e. Ladies of Harley og CMD – aktiviteter – SH. Der er planlagt tur med overnatning hos Grith. CMD er endelig på plads, det bliver slået op i aften på holdsport.
 - f. Merchandise – SS. SS opretter skabelon til bestilling af personlige patches og bestiller fremover den 1. i hver måned. I nyt system efterspørges en funktion så medlemmerne selv kan bestille online.
 - g. CAPS status – LK (ikke til stede). Udsættes til næste møde.
- 4) Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, sms, facebook mv.
Generelt god stemning.
Henvendelse ang. hastighed på tirsdagstur: Der *kan* køres til hastighedsgrænserne.
Generelt et svært emne da det er svært at stille alle tilfredse. Nye/uøvede bør lægge sig umiddelbart bag RC (RC informerer fra tjekliste.)
- 5) Renew function virker ikke mere – hverken via HOG Int., eller HOG CPH. Det er således ved at være tid til at starte snakken om fremtidige regler for kontingent betaling ét sted. Ændringer skal måske tilføjes i vedtægter – AF
Vi arbejder videre med:
 - i) om 3D secure er et reelt problem for medlemmerne på International og i CPH.
 - ii) Ny algoritme / Betalingsregler

- 6) PAST Officer – mærker til vest. Specifikt omkring RC's – AF/MD
Nye *PAST mærker* dannes ikke.
- 7) Status på kørekursus – AF/MD. Udsættes til næste møde
9 deltagere: Fin feedback.
- 8) Evt.
BM referat: Fremadrettet sendes BM emner til Secretary som danner og udsender agenda.
- 9) Fastlægnings af kommende 2 mødedatoer.
 - **8/8 2022 kl. 17:30**
 - **12/9 2022 kl. 17:30 (AB, SS: Fraværende)**
- 10) Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå

Konklusion:

Fint møde. Tak for mad Amanda – Trods alt.

Afslutning kl. 20:00